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                                                  PROTOKÓŁ NR LXIII/2023                                                                                                                   

Z SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW, 

która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2023 roku 

w świetlicy przy Urzędzie Gminy w Michałowie 

 

  Stan radnych 15 osób  

           Obecnych 13 osób  

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono o godzinie 15:55. 

 

Ad 1.  

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał witając wszystkich 

obecnych na dzisiejszej sesji.  

 

Zał. Nr 1 – lista obecności radnych Rady Gminy 

               Michałów   

Zał. Nr 2 – lista obecności sołtysów 

Ponadto udział w sesji wzięli:  

- Wójt Gminy Michałów p. Bogusław Kowalczyk,  

- Skarbnik Gminy p. Halina Głombińska, 

- Radca Prawny p. Magdalena Gajda – Okopień, 

- Kierownik GOP w Michałowie,  

- Dyrektorzy Placówek Oświatowych z terenu naszej gminy  

- sołtysi z terenu Gminy Michałów,   

 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał stwierdził quorum zdolne                                  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został wyznaczony Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Michałów p. Artur Zych.  

 

Ad. 2  

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poinformował, iż przystępujemy 

obecnie do ustalenia porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Gminy Michałów. Proponowany 

porządek obrad Państwo radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję. Przypomniał,                       

że zmiany w porządku obrad zostają wprowadzone, jeżeli za zmianą w każdym przypadku 

opowie się w głosowaniu bezwzględna większość ustawowego składu rady tj. co najmniej                  

8 radnych. Zapytał czy ktoś z Państwa radnych ma propozycję co do zmian przedstawionego 

porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

  1. Otwarcie obrad sesji. 

  2. Przyjęcie porządku obrad.  

  3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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  4. Informacja dyrektorów szkół na temat osiągniętych wyników nauczania uczniów                                   

w poszczególnych placówkach w roku szkolnym 2022/2023 wraz z informacją                              

o funkcjonowaniu Zespołów Placówek Oświatowych na terenie gminy Michałów oraz stanie 

przygotowań placówek oświatowych do roku szkolnego 2023/2024. 

  5. Sprawozdanie z realizacji zadań przyjętych w obowiązującej Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Michałów na lata 2023-2028. 

  6. Zapoznanie z Analizą stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie gminy 

Michałów za 2022 r. i przedstawienie analizy finansowo-rzeczowej systemu gospodarowania 

odpadami na terenie gminy Michałów za I półrocze 2023 r. 

  7. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

  8. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

  9. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami. 

10. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałów na lata 2023-

2026; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Wrocieryż znajdującej się w posiadaniu samoistnym 

Skarbu Państwa; 

d) w sprawie zmiany w uchwale w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy domowej.  

12. Zapoznanie z pismem Arkadiusza Mularczyka Pełnomocnika Rządu do spraw 

Odszkodowań za Szkody Wyrządzone Agresją i Okupacją Niemiecką w latach 1939-1945. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – zapytał czy ktoś z państwa radnych 

chciałby zabrać głos co do przedstawionego porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – zaproponował wprowadzenie                          

do porządku obrad w pkt. 11 ppkt. e) projekt uchwały w sprawie powołania komisji                       

ds. inwentaryzacji mienia położonego na terenie Gminy Michałów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – zapytał czy są jeszcze jakieś 

propozycje do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad w pkt. 11 ppkt. e) projekt uchwały w sprawie powołania komisji                       

ds. inwentaryzacji mienia położonego na terenie Gminy Michałów. Wynik głosowania 13 

głosów za, przy stanie 13 radnych na sali obrad.  

Zał. Nr 3 – protokół z głosowania z sytemu 
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Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – w związku z brakiem innych 

propozycji poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z zaproponowaną zmianą. Wynik 

głosowania 13 głosów za, przy stanie 13 radnych na sali obrad.  

 

Zał. Nr 4 – protokół z głosowania z sytemu 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał przeszedł do kolejnego punktu obrad                    

tj. przyjęcia protokołu z ostatniej sesji tj. 9 sierpnia 2023 r. i poinformował, że Państwo Radni 

otrzymali do zapoznania się projekt protokołu, który jest wyłożony do wglądu na sali obrad,     

a także jest dostępny w biurze rady, po czym zapytał czy są jakieś uwagi co do treści 

protokołów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał w związku z brakiem uwag poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, który został przyjęty przez Radę Gminy 

13 głosów za, przy stanie 13 radnych obecnych na sali.  

 

Zał. Nr 5 – protokół z głosowania z sytemu  

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poinformował, że przechodzimy do 

kolejnego punktu dzisiejszych obrad. A następnie poprosił o zabranie głosu Panią Edytę Zych 

dyrektora ZPO Michałów i przedstawienie informacja na temat osiągnięć uczniów                            

w placówce w roku szkolnym 2022/2023 wraz z informacją o funkcjonowaniu Zespołu 

Placówki Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku szkolnego 

2023/2024. 

 

Pani Edyta Zych dyrektor ZPO Michałów – omówiła i przedstawiła powyższą informację.  

  

Zał. Nr 6 – informacja na temat osiągnięć uczniów w placówce w roku 

szkolnym 2022/2023 wraz z informacją o funkcjonowaniu Zespołu Placówki 

Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku 

szkolnego 2023/2024. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – zapytał czy są jakieś pytania do Pani 

dyrektor Edyty Zych.   

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał w związku z brakiem pytań 

podziękował Pani Edycie Zych za przybycie na dzisiejszą sesję, jak również za 

przedstawienie informacji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał poprosił o zabranie głosu Panią Renatę 

Pasek dyrektora ZPO Sędowicach i przedstawienie informacja na temat osiągnięć uczniów                            
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w placówce w roku szkolnym 2022/2023 wraz z informacją o funkcjonowaniu Zespołu 

Placówki Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku szkolnego 

2023/2024. 

 

Pani Renata Pasek dyrektor ZPO Sędowice – omówiła i przedstawiła powyższą 

informację.  

  

Zał. Nr 7 – informacja na temat osiągnięć uczniów w placówce w roku 

szkolnym 2022/2023 wraz z informacją o funkcjonowaniu Zespołu Placówki 

Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku 

szkolnego 2023/2024. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – zapytał czy są jakieś pytania do Pani 

dyrektor Renaty Pasek.   

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał w związku z brakiem pytań 

podziękował Pani Renacie Pasek za przybycie na dzisiejszą sesję jak również za 

przedstawienie informacji.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał poprosił o zabranie głosu Panią 

Katarzynę Drogosz dyrektora ZPO Góry i przedstawienie informacja na temat osiągnięć 

uczniów w placówce w roku szkolnym 2022/2023 wraz z informacją   o funkcjonowaniu 

Zespołu Placówki Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku 

szkolnego 2023/2024. 

 

Pani Katarzyna Drogosz dyrektor ZPO Góry – omówiła i przedstawiła powyższą 

informację.  

  

Zał. Nr 8 – informacja na temat osiągnięć uczniów w placówce w roku 

szkolnym 2022/2023 wraz z informacją o funkcjonowaniu Zespołu Placówki 

Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku 

szkolnego 2023/2024. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – zapytał czy są jakieś pytania do Pani 

dyrektor Katarzyny Drogosz.   

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał w związku z brakiem pytań 

podziękował Pani Katarzynie Drogosz za przybycie na dzisiejszą sesję jak również za 

przedstawienie informacji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał poprosił o zabranie głosu Pana Marka 

Szczecińskiego dyrektora ZPO Góry i przedstawienie informacja na temat osiągnięć uczniów 

w placówce w roku szkolnym 2022/2023 wraz z informacją   o funkcjonowaniu Zespołu 
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Placówki Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku szkolnego 

2023/2024. 

 

Pan Marek Szczeciński dyrektor ZPO Węchadłów – omówiła i przedstawiła powyższą 

informację.  

  

Zał. Nr 9 – informacja na temat osiągnięć uczniów w placówce w roku 

szkolnym 2022/2023 wraz z informacją o funkcjonowaniu Zespołu Placówki 

Oświatowej oraz stanie przygotowań placówek oświatowych do roku 

szkolnego 2023/2024. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – zapytał czy są jakieś pytania do Panu 

dyrektorowi Markowi Szczecińskiemu.   

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał w związku z brakiem pytań 

podziękował Panu Markowi Szczecińskiemu za przybycie na dzisiejszą sesję jak również                    

za przedstawienie informacji.  

 

Pan Wójt Bogusław Kowalczyk – podziękował dyrektorom za dobra współpracę przez te 

parę miesięcy przez które ma przyjemność współpracować. Podejmujecie państwo nowe 

wyzwania, które proponuje państwu takie jak: kolonie zdrowotne, dyżury wakacyjne. Ponadto 

pogratulował Panu dyrektorowi ZPO w Węchadłowie za osiągnięte wyniki w roku szkolnym 

2022/2023 oraz Pani dyrektor Edycie Zych, ponieważ wyniki były prawie, że takie same. 

Funkcjonowanie szkół to jest jedno, natomiast jakość i poziom kształcenia powinien być dla 

nas priorytetem. Podziękował Pani dyrektor Edycie Zych za podjęcie szybkiej decyzji, gdzie 

złożyliśmy wniosek na ekopracownie. Jeśli dojdzie do skutku to będzie wielka piękna 

pracownika, Która będziemy mogli się pochwalić. Nadmienił, że potrzeby w szkołach są 

ogromne, znam wszystkie potrzeby, ponieważ odwiedziłem każda placówkę i odbyłem 

niedawno spotkanie z państwem dyrektorami. Jeśli chodzi o szkołę w Sędowicach to został 

połatany dach. Natomiast był kierownik firmy Tomf, który oglądał i mierzył dach, który jest 

w opłakanym stanie i należy go jak najszybciej pokryć dobrej jakości papą termozrywalną na 

całym dachu. Zrobiony został kosztorys, który wynosi na koło 70 000,00 zł. Oczywiście                  

z radnymi omówimy ta sprawę na najbliższej komisji budżetowej jak i kiedy przeprowadzimy 

ten remont. Jeśli chodzi o inne potrzeby złożyliśmy wniosek na infrastrukturę sportową                   

i rekreacyjną na kwotę 1 200 000,00 zł i jeśli dojdzie do skutku to na pewno wspólnie z Rada 

Gminy usiądziemy razem i zastanowimy się gdzie i w której szkole byśmy wykonali 

inwestycje. Na przykład w szkole w Michałowie należałoby zrobić piękne boisko 

wielofunkcyjne z bieżnią. Takie boisko powinno powstać, ponieważ jest to duża placówka. 

Następnie jeśli chodzi o inne sprawy to jest rozstrzygnięty przetarg na dowóz dzieci do szkół 

na obecny rok szkolny. Dowozić będzie ta sama firma co w zeszłym roku. Opiekunki są już 

zaakceptowane przez urząd pracy. Szkoły organizacyjnie są gotowe na rozpoczęcie nowego 

roku szkolnego. Podziękował za owocną współpracę i liczy na dalsze efekty, ponieważ jest 

już następny wniosek na zajęcia pozalekcyjne i poprosił dyrektorów, aby wzięli w swoje ręce, 

ponieważ możemy otrzymać około 40 000,00 zł w skali roku. Wniosek składa się na dwa lata 

szkolne.   
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Ad. 5  

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poinformował, że przechodzimy do 

kolejnego punktu dzisiejszych obrad tj. Sprawozdanie z realizacji zadań przyjętych                          

w obowiązującej Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Michałów na lata 2023-2028. Sporządzone na piśmie sprawozdanie przekazana został 

Państwu Radnym w materiałach sesyjnych jak również było szczegółowo przedstawione                      

i omawiane na komisjach stałych Rady Gminy Michałów. Następnie zapytał, czy są jakieś 

pytania do przedłożonego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – w związku z brakiem pytań stwierdził, 

że informacja została przyjęta. 

 

Zał. Nr 10 – Sprawozdanie z realizacji zadań przyjętych                    

w obowiązującej Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Michałów na lata 2023-2028. 

 

Ad. 6  

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poinformował, że przechodzimy do 

kolejnego punktu dzisiejszych obrad tj. Zapoznanie z Analizą stanu gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Michałów za 2022 r. i przedstawienie analizy finansowo-

rzeczowej systemu gospodarowania odpadami na terenie gminy Michałów za I półrocze                

2023 r. Sporządzone na piśmie sprawozdanie przekazana został Państwu Radnym                            

w materiałach sesyjnych jak również było szczegółowo przedstawione i omawiane na 

komisjach stałych Rady Gminy Michałów. Następnie zapytał, czy są jakieś pytania do 

przedłożonego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – w związku z brakiem pytań stwierdził, 

że informacja została przyjęta. 

 

Zał. Nr 11 – Zapoznanie z Analizą stanu gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Michałów za 2022 r. i przedstawienie 

analizy finansowo-rzeczowej systemu gospodarowania odpadami na 

terenie gminy Michałów za I półrocze 2023 r. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał poinformował o działaniach jakie 

podejmował w okresie międzysesyjnym tj.:  

- udział w posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Michałów tj.: komisji budżetowej oraz 

komisji oświatowej. 

 

Ad. 8 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych głos zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poinformował, iż według nowych 

przepisów interpelacje i zapytania radnych są składane na piśmie. Ponadto poinformował, że 
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w okresie międzysesyjnym nie zostały złożone żadne interpelacje. W związku z czym zapytał 

czy ktoś z Państwa Radnych chce przedłożyć jakieś interpelacje bądź złożyć na piśmie jakieś 

zapytania do wójta gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał poinformował, iż w związku z brakiem 

pytań przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Ad. 9 

Wójt Gminy Michałów p. Bogusław Kowalczyk przedstawił sprawozdanie z prac między 

sesjami tj.:  

- 16.08.2023 r. uczestniczyłem w spotkaniu organizacyjnym w kasztelani w sprawie dożynek 

powiatowych,  

- 17.08.2023 r. podpisałem umowy z Urzędzie Wojewódzkim na dofinansowanie drogi                         

w Górach, ogłoszony jest przetarg rozstrzygnięcie odbędzie się w najbliższą środę,  

- 18.08.2023 r. odbyłem spotkanie z dyrektorami szkół omawiane były sprawy dotyczące 

nowego roku szkolnego,  

- 18.08.2023 r. odbyłem spotkanie z Panią Prezes Stadniny koni w Michałowie, omawialiśmy 

przygotowania do jubileuszu,  

- 20.08.2023 r. brałem udział w konkursie wieńców dożynkowych w naszej gminie,  

- 22.08.2023 r. brałem udział w spotkaniu z sołtysami w Pińczowie dotyczącego Programu 

Czystego Powietrza,  

- 23.08.2023 r. uczestniczyłem w komisji budżetowej,  

- 25.08.2023 r. odbyłem spotkanie z projektantem mostu we Wrocieryżu jak również 

podpisaliśmy umowę z wykonawcą na remont mostu oraz poinformował że dziś odbyło się 

przekazanie placu budowy i niebawem rozpoczną się prace przy odbudowie mostu we 

Wrocieryżu,  

- odbyłem spotkanie z firmą P.H.U Somasz, jest to firma, która 20września odbierze odpady 

rolnicze, na które dostaliśmy dofinansowanie. Zbiórka będzie przy cmentarzu w Michałowie, 

ponieważ z tego względu, że firma musi się rozłożyć z wagą i samochodem, 

- 28.08.2023 r. uczestniczyłem w otwarciu ofert na budowę oświetlenia, wygrała firma                      

z Inowrocławia.  

Ponadto poinformował, że w dniu dzisiejszym tj. 29.08.2023 r. o godzinie 9:00 odbędzie się 

odbiór dróg, które były wykonane z budżetu gminy na ten rok i poprosił sołtysów i radnych                

z tych miejscowości, w których były wykonywane odcinki asfaltowe i drogi szutrowej o bycie 

przy odbiorze, ponieważ firma Wojtrans miała pewne poprawki, jeżeli zostały usunięte to 

zostanie ta inwestycja odebrana.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał poinformował, iż przystępujemy                         

do kolejnego punktu porządku obrad. Przewodniczący poprosił Panią Paulinę Jaros 

pracownika Urzędu o przedstawienie informacji o realizacji uchwał Rady Gminy                                

z poprzedniej sesji. 

Informacje z realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji przedstawiła Paulina Jaros.  

Zał. Nr 12 - Informacja o realizacji uchwał. 
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Ad. 11 

Rozpatrzenie projektów uchwał:  

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 rok - wniesiony pod obrady 

sesji z pozytywną opinią Komisji Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, Budżetu i Finansów 

oraz Komisji Zdrowia, Oświaty. Kultury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego  Rady 

Gminy Michałów przedstawioną przez przewodniczącego komisji p. Artura Zycha.   

 

Przewodniczący Rady Gminy po stwierdzeniu braku pytań, propozycji i uwag do 

przedłożonego projektu uchwały i odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radę Gminy 12 głosów za, przy stanie 12 radnych 

obecnych na sali obrad.   

 

Zał. Nr 13 - Uchwała Nr LXII/430/2023 Rady Gminy Michałów wraz                           

z protokołem głosowania z systemu  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałów na lata 2023 – 

2026 - wniesiony pod obrady sesji z pozytywną opinią Komisji Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty. Kultury, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego  Rady Gminy Michałów przedstawioną przez 

przewodniczącego komisji p. Artura Zycha.   

 

Przewodniczący po stwierdzeniu braku pytań, propozycji i uwag do przedłożonego projektu 

uchwały i odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały. Projekt uchwały został 

przyjęty przez Radę Gminy 12 głosów za, przy stanie 12 radnych obecnych na sali obrad.   

 

Zał. Nr 14 - Uchwała Nr LXIII/431/2023 Rady Gminy Michałów wraz                           

z protokołem głosowania z systemu  

 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze komunalizacji nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Wrocieryż znajdującej się w posiadaniu samoistnym Skarbu 

Państwa - wniesiony pod obrady sesji z pozytywną opinią Komisji Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty. Kultury, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego  Rady Gminy Michałów przedstawioną przez 

przewodniczącego komisji p. Artura Zycha.   

 

Przewodniczący po stwierdzeniu braku pytań, propozycji i uwag do przedłożonego projektu 

uchwały i odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały. Projekt uchwały został 

przyjęty przez Radę Gminy 13 głosów za, przy stanie 13 radnych obecnych na sali obrad.   

 

Zał. Nr 15 - Uchwała Nr LXIII/432/2023 Rady Gminy Michałów wraz                           

z protokołem głosowania z systemu  
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d) w sprawie zmiany w uchwale w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy 

domowej - wniesiony pod obrady sesji z pozytywną opinią Komisji Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty. Kultury, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego  Rady Gminy Michałów przedstawioną przez 

przewodniczącego komisji p. Artura Zycha.   

 

Przewodniczący po stwierdzeniu braku pytań, propozycji i uwag do przedłożonego projektu 

uchwały i odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały. Projekt uchwały został 

przyjęty przez Radę Gminy 13 głosów za, przy stanie 13 radnych obecnych na sali obrad.   

 

Zał. Nr 16 - Uchwała Nr LXIII/433/2023 Rady Gminy Michałów wraz                           

z protokołem głosowania z systemu  

 

 

e) w sprawie powołania komisji ds. inwentaryzacji mienia położonego na terenie Gminy 

Michałów - wniesiony pod obrady sesji z negatywną opinią Komisji Rozwoju Społeczno – 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Oświaty. Kultury, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego  Rady Gminy Michałów przedstawioną przez 

przewodniczącego komisji p. Artura Zycha.   

 

Przewodniczący po stwierdzeniu braku pytań, propozycji i uwag do przedłożonego projektu 

uchwały i odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały. Projekt uchwały został 

odrzucony przez Radę Gminy 3 głosów za, 9 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący, przy 

stanie 13 radnych obecnych na sali obrad.   

 

Zał. Nr 17 - Uchwała Nr LXIII/434/2023 Rady Gminy Michałów wraz                           

z protokołem głosowania z systemu  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poinformował, iż przechodzimy do 

następnego punktu Zapoznanie z pismem Arkadiusza Mularczyka Pełnomocnika Rządu do 

spraw Odszkodowań za Szkody Wyrządzone Agresją i Okupacją Niemiecką w latach 1939-

1945.poinformował, że do Rady Gminy Michałów wpłynęło powyższe pismo. Radni 

zapoznali się z pismem na komisji Pana Pełnomocnika, który zwraca się o godne 

upamiętnienie 84 rocznicy brutalnej i nieuzasadnionej agresji Niemiec na Polskę i proponuje 

o podjęcie uchwały.  

Komisje Rady Gminy Michałów na swym posiedzeniu podjęły decyzję, że Rada Gminy 

zajmie stanowisko w tej sprawie na kolejnej sesji.  

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał – poinformował, iż przechodzimy do 

następnego punktu wolne wnioski i informacje. Poinformował, że do Rady gminy Michałów 
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wpłynęła petycja, którą odczytał. Petycja dotyczy w/s położenia asfaltu na drodze gminnej                 

Nr działki 861 oraz Nr działki 859 w miejscowości Wrocieryż. Powyższą petycję przekażę 

Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do zapoznania się w celu zajęcia 

stanowiska i wyrażenia opinii oraz przedstawienie Radzie Gminy rozwiązania.  

 

W tym punkcie głos zabrał: Przewodniczący Rady gminy p. Jarosław Wleciał, Wójt Gminy             

p. Bogusław Kowalczyk, radny p. Zbigniew Bębenek, Skarbnik Gminy p. Halina 

Głombińska.  

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy p. Jarosław Wleciał dokonał zamknięcia zwyczajnej sesji, 

dziękując wszystkim za udział w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

Jarosław Wleciał  

 Sekretarz obrad   

    Artur Zych          

  

 Protokolant 

Paulina Jaros 

 

 

 

 

 

 

 


